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ZAPISNIK S 14. SJEDNICE VMO 
 

Dan održavanja: 28.05.2020. 
Vrijeme održavanja:  17:30 – 19:30 
Mjesto: Odmorište kod OŠ Nikola Tesla 
Prisutni: Sandra Ivić, Juro Perković, Nina Majcan-Šprajc, Ira Stefan, Barbara Miletić,  tajnik MO 
 
Na prijedlog predsjednice VMO, gđe Sandre Ivić usvojen je sljedeći 
 

Dnevni red: 
 

1.     Očitovanje na prijedlog OGU za samoupravu za smanjenje financijskog plana MO Školjić-   

Stari grad za 2020. godinu 

2.     Utrošak neutrošenih sredstava prioriteta iz 2019. godine 

3.      Informacija o uređenju Klobučarićevog (EPK i MO) 

4.      Utvrđivanje prioriteta aktivnosti za lipanj 2020. 

5.    Razno 

 

1. Očitovanje na prijedlog OGU za samoupravu za smanjenje financijskog plana MO Školjić-   

Stari grad za 2020. godinu 

2.  

- Tajnik MO dao kraće obrazloženje prijedloga Odjela – veza: dopis OGU za gradsku 

samoupravu poslat mail-om VMO-u 26.05.2020. 

- O prijedlogu Odjela članovi MO-a prethodno su obavili međusobne konzultacije i utvrdili da 

nisu suglasni za smanjenje financijskog plana za 2020., te je takav zaključak potvrđen, tj. 

verificiran na sjednici 

- VMO smatra da bi se smanjenjem financijskog plana u bitnome narušila, pa i onemogućila 

kvalitetna realizacija programskih aktivnosti MO i to u prvoj godini u kojoj je ovo Vijeće 

moglo samostalno osmisliti i kreirati programe. Također, smanjenjem bi naročito došlo u 

pitanje „Ljeto u Starom gradu“ koje bi se ove godine trebalo provesti 15. put za redom, a u 

trenutku kad su praktično sve manifestacije u okviru EPK otkazane, VMO ocjenjuje da bi 

Ljeto svakako trebalo provesti u punom planiranom opsegu 

 
3. Utrošak neutrošenih sredstava prioriteta iz 2019. godine 

Prema informacijama (DZK) ostalo neutrošeno iz 2019. 16.793,75 
Prijedlozi DZK:  
1.  Postava dvoredne ograde kod OŠ N. Tesla uz nogostup u Ul. žrtava 
fašizma. 

2.  Raščišćavanje zelene površine uz zid između Žrtava fašizma 9 i 11   

3. uklanjanje vegetacije između zida zatvora i zgrade Pod Kašteom 4-6   
 



Ćlanovi VMO su se o ovim prijedlozima prethodno međusobno konzultirali i obišli predložene 
lokacije 
 
Zaključeno da se prihvaća, tj. predlaže: 

- Uređenje zelene površine uz zid između Žrtava fašizma 9 i 11 uz postavu ograde i dvije 
klupe tipa „obala“ (kao one koje su na Klobučarićevom) 

- Ozelenjivanje (potravnjivanje) površine gdje se trebao „dogoditi“ džepni park Lešnjak, a što 
se zbog poznate situacije oko EPK očigledno neće desiti 

Također je dogovoreno da u petak 29.05. ili u ponedjeljak 01.06. Sandra Ivić s Ivanom Parac iz 
DZK neposredno obiđe predložene lokacije radi detaljnog dogovora i usuglašavanja s Gradom 
 
U ovoj točci su iskazane brojne primjedbe na način kako je iz sredstava prioriteta za 2019. saniran 
asfalt u ulici Školjić (radovi započeli 25.05., završili 26.05.) – 32.000,00 kn planski iznos te je 
zaključeno da se od Rijeka prometa zatraži uvid u sklopljeni ugovor, odnosno troškovnik, kao i da 
se iskaže nezadovoljstvo sa samim izgledom ulice nakon asfaltiranja. 
Ira će napraviti foto dokumentaciju i poslati Sandri ili u MO. 
 
Nadalje, tajnik MO prenio je informaciju da je, također iz 2019. godine, napravljen prema planu 
projekt izgradnje nogostupa kroz Vodovodnu ulicu (pretpostavljeni trošak projekta 7.000,00 kn) po 
kojem bi izgradnja nogostupa uz prateću signalizaciju koštala 125.000,00 kn + PDV, što MO iz 
svojih prioriteta svakako ne bi moglo financirati. Sagledavajući navedeno, istaknuto je mišljenje da, 
osim što je projektom pokazano da je nogostup potreban i da je tehnički izvediv, obzirom na cijenu 
koštanja, ali i projekt obnove i modernizacije pruge uslijed koje će doći i do uklanjanja nasipa i 
samog tunela, utrošak prioriteta za ovaj projekt nije se pokazalo svrsishodnim.  

 
3     Informacija o uređenju Klobučarićevog (EPK i MO) 

Nina Majcan Šprajc prenijela je informaciju da bi se 05.06. na Klobučarićevom trebali postaviti 

paviljoni u okviru EPK , a da će KD Čistoća postaviti nekoliko vaza oko paviljona. 

To, međutim, nije usuglašeno s udrugom Urbani separe koja je pokrenula ovaj projekt i izvest će 

se na način koji dosta odstupa od idejnog rješenja i same koncepcije projekta Urbanog separea, 

a koji ne uključuje samo zahvat u prostoru već ima širi sociološki i društveni kontekst. Ukratko, 

Urbani separe je „preskočen“ . 

Kako se MO u ovaj projekt (Urbani separe) uključio kao partner na razini lokalne zajednice s 

planiranih 26.000,00 kn iz prioriteta namijenjenih za postavljanje žardinjera (u prioritetima 

definirano ka „komunalna oprema“) i kako se zbog likvidnosti proračuna i naloga gradonačelnika 

o stopiranju brojnih aktivnosti na razini Grada i gradskih proračunskih korisnika stopira i izvršenje 

prioriteta do donošenja rebalansa proračuna (srpanj) zaključeno je da se o ovoj temi raspravi 

nakon što budu poznati navedeni elementi, ali i da u ovom trenutku VMO ostaje pri podršci 

postavi žardinjera 

4. Utvrđivanje prioriteta aktivnosti za lipanj 2020. 

Dogovoreno je da se izlistaju inicijative (tajnik MO) koje su do sada pokrenute te da se u lipnju 

pošalju dodatni dopisi i zahtjevi za sastanke putem kojih i na kojima će se iznova aktualizirati 

otvorena pitanja. Tajnik MO u suradnji sa Sandrom Ivić, pregledna tablica (nešto poput tablice 

dostavljene za realizaciju komunalnih prioriteta): 

Inicijative, dopisi i sl: 

- „ležeći policajac“ u Đure Šporera – ponoviti zahtjev još jednom (dopis) 

- Izmještanje kontejnera u Đure Šporera – izmicanje istih od „džepnog parka Lešnjak“ – 

ponoviti dopis 

- Uređenje zone Aldo Collonelo- Žrtava fašizma 6 – premještanje kontejnera na već 

predložene lokacije, izgradnja (uređenje) pješačkog koridora, pitanje održavanja čistoće, 



dostava za Tommy… – dopisom predložiti sastanak na kojem bi bili OGU za komunalni 

sustav, OGU za urbanizam, KD Čistoća, „Rijeka promet“  

- Pitanje buke u kvartu – dopisom predložiti sastanak ili očitovanje eventualno nadležnih  

odjela i službi (OGU za zdravstvo – opća gradska javna politika oko pitanja buke , OGU za 

urbanizam i OGU za komunalni sustav (postavljanje i kontrola rada /buke od klima uređaja, 

KD „Čistoća“ – pražnjenje kontejnera u noćnim satima, OGU za poduzetništvo – utvrđivanje 

radnog vremena ugostiteljskih objekata…) 

- Dopis oko daljnjih planova uređenja parkića Žrtava fašizma 6-8, zatražiti detaljnu 

informaciju što se konkretno namjeravalo napraviti za onih 400.000,00 kn, kad će se dalje 

krenuti s time 

- OGU za urbanizam – zatražiti prezentaciju, informaciju gdje se do sada stiglo i u kojem 

pravcu ide novo osmišljavanje prostora i drugih bitnih elemenata nakon što bude izgrađena 

nova pruga 

- Prostorije za rad MO – zatražiti sastanak sa Šararom da se ispita mogućnost 

ukomponiranja rada MO unutar danas zamrlog RiHub-a 

-  

5. Razno 

 

- Uputiti dopis (traženje) da se definira tko je obvezan postaviti obavijest/zabranu za 

korištenje nekog dječjeg igrala koje je oštećeno i kao takvo opasno za igru djece –po 

prijedlogu Nine Majcan-Šprajc 

- Upozoriti na uzurpaciju javnog prostora i komunalne opreme do koje dolazi proširenjem 

terasa u postkorona razdoblju, a nije neophodno da se to dešava u sadašnjoj mjeri– primjer 

Pavlinski trg i Koblerov trg – po prijedlogu Nine Majcan Šprajc 

- Prijedlog da se za igrala, klupe, obnovu zelenila i sl. a koje je iz prioriteta financirao MO ili 

kroz volonterske akcije u kojima je sudjelovao i MO naprave i postave info metalne pločice 

– po prijedlogu Nine Majcan Šprajc 

- „Osvježiti“ oglasnu ploču MO-a – uz službene obavijesti staviti i neki veseliji, poticajniji 

plakatić i sl. – po prijedlogu Nine Majcan Šprajc 

- Tijekom lipnja u bitnome osmisliti program obilježavanja Dana MO gdje bi se uz vođenu 

turu kroz Vodovodnu centralno događanje održalo na području energane i vodospreme – 

još neutvrđena subota u rujnu te odmah potom zatražiti od odgovornih (ViK) omogućavanje 

pristupa, obilaska objekta i sl. – po prijedlogu Sandre Ivić 

- Zatražiti da se ispred ulaza u Vodovodnu 35 žutim križem označi zabrana parkiranja – po 

prijedlogu Jure Perkovića 

- Zatražiti da se popravi znak za invalide ispred Vodovodna 37 – po prijedlogu Jure 

Perkovića  

 

 

Zapisničar:                                                                                      Predsjednica VMO: 

Robert Baus                                                                                    Sandra Ivić 

 

 
 

 


